



2019年2月
February 2019

中環及灣仔繞道 和東區走廊連接路

Central - Wan Chai Bypass and Island Eastern Corridor Link

全面開通後 最新的交通安排

Latest Traffic Arrangements Upon Full Commissioning



繼於2019年1月20日(星期日)首階段開通後，中環及灣仔繞道和東區走廊連接路(下稱「繞道」)將安排於2月24日(星期日)全面開通。其後的交通安排概述如下。

中環區交通安排：

西行方向人士離開繞道隧道後，可直接經林士街天橋前往西區。

北角區交通安排：

為配合繞道全面通車安排，東區走廊以及相關路段的行車指示牌及路面標誌等已作出相應更新，以指導駕駛人士。

有關繞道全面開通後最新的交通安排，請參閱背頁示意圖。

Following the Stage 1 commissioning of Central - Wan Chai Bypass and Island Eastern Corridor Link (CWB) on 20 January 2019 (Sun), full commissioning of CWB is arranged on 24 February 2019 (Sun). Details of the traffic arrangements thereafter are as follows:

Traffic arrangements in Central

Upon leaving CWB tunnel, motorists on westbound may travel directly via Rumsey Street Flyover to Western District.

Traffic arrangements in North Point

In line with the full commissioning of CWB, the traffic / road signages on Island Eastern Corridor and the relevant road sections have been updated accordingly to guide motorists.

For the details of latest traffic arrangements upon full commissioning of CWB, please refer to the plan overleaf.

Central – Wan Chai Bypass and Island Eastern Corridor Link Latest Traffic Arrangements Upon Full Commissioning

中環及灣仔繞道和東區走廊連接路全面開通後最新的交通安排

聯絡我們 Contact us

熱線 Hotline : 2512 6233 (24小時 24-hour)

電郵 email : enquiry@cwbc-hyd.hk






中環區: 西行方向人士離開繞道隧道後, 可直接經林士街天橋前往西區。

In Central: Upon leaving CWB tunnel, motorists on westbound may travel directly via Rumsey Street Flyover to Western District.

CWB Central Tunnel Portal
繞道中環隧道出入口

圖例 Legend

-  西行方向 / Westbound
-  東行方向 / Eastbound
-  封閉範圍/Closure area

